
Protokoll för årsmöte BS Olymp 25 Maj 2023 

 

Öppnande av mötet   Irene Nyqvist öppnade mötet  

Val av mötets ordförande   Irene Nyqvist valdes till ordförande för mötet  

Val av mötets Sekreterare   Helene Andersson valdes till sekreterare för mötet  

Val av 2 st justeringsmän/rösträknare  Jonas Engman och Daniel Walther valdes till justeringsmän 

Godkännande av dagordningen  Dagordningen godkändes, UK ville ta upp något som 

bestämdes att de tar under övriga frågor 

Godkännande av mötets utlysande  Mötets utlysande godkändes  

Föregående årsmötesprotokoll  Irene läste upp några punkter från förra årets 

årsmötesprotokoll, sen läste vi resten själv. 

Verksamhetsberättelse   Helene Andersson läste upp Verksamhetsberättelsen 2022-23  

Ekonomisk rapport  Irene informerade om ekonomin för året. Vi hade budgeterat 

med ett minus på 55565:- och utfallet blev 121944:- minus. Ska 

ligga på runt ca 91000. Anledningen är att vi inte fått in bidrag 

ifrån kommunen för ungdomarna.  

Påskboostern gick 37703:- med plus, stort tack för alla som 

hjälpts åt. 

Budget för kommande år  Vi gick igenom budgeten för 22/23 och vi budgeterar med ett 

minus på ca 49. Budgeterad kostnad 601400:- och budgeterade 

inkomster 553200. 

 Togs även upp vad som ingår i medlemsavgiften och det är 4 

träningar i månaden, serie matcher och tröjor. De senaste åren 

har klubben även tagit licensavgifterna som är på 530/pers. 

 Kolla upp tränararvode på Skånes bowlingförbund och ansöka 

bidrag till detta. 

Revisionsberättelse  Christer Skartoft läste upp revisionsberättelsen och föreslog 

ansvarsfrihet till styrelsen  

Ansvarsfrihet för styrelsen  Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året  

Val av ordförande för 2022/23  Irene Nyqvist valdes till ordförande  

Val av 1 ledamot samt 2 suppleant för 1 & 2 år  Lars Strandberg hade omval på 2 år men går in på 1 år. Helene 

Andersson avgår och nyval på Frej Levin Forss som ledamot för 

2 år. Mats Jönsson avgick och nyval på Alf Truedsson valdes till 

suppleant för 1 år, då Mats hade ett år kvar. Omval på Göran 

Carlsson på 2 år som suppleant 

Val av 1 revisor för 2 år  Christer Skartoft omvaldes för 2 år. Anders Carlsson har 1 år 

kvar.  

Tecknande av förening  Ordförande och Kassör valdes att teckna föreningen var för sig  

 

Val av övriga förtroende uppdrag:  

Valberedning 2 år  Pontus Nilsson avgår och nyval på Mats Jönsson på 2 år. Pontus 

Grönvall har 1 år kvar. 

Marknadsansvariga för 1 år  Ingen som tog sig på detta, ligger hos styrelsen.  

 



Laguttagning A & F-lag  Roger Lineau omvaldes på 2 år som UK F-lag. Mats Jönsson har 

1 år kvar för A-lag 

Laguttagning Dam och Reservlag 1 år  Hans Lindblad avgår och nyval på Carina Adolfsson  som UK för 

damerna på 1 år. Omval Pontus Grönvall för 1 år reservlaget. 

Ungdomskommitté 1 år  Omval på Jimmy Asplund och Magnus Nordh för 1 år  

Persedelansvarig 1 år  Daniel Walther avgick och nyval på Alexander Carlsson för 1 år  

Tävlingskommitté för 2 år  Alla i tävlingskommittén avgick Katarina Gustafsson,  Mattias 

Johnasson och Daniel Walther, lade detta vilande.  

Festkommitté för 2 år  Avgick Titti Olofsson, Jörgen Olsson & Mari Louise, styrelsen tar 

över denna posten.  

Påskboosteransvarig för 1 år  Irene Nyqvist valdes för 1 år  

Behandling av inkomna motioner Frej och Bengt har lämnat in varsin motion som de fick 

presentera och Frej fick börja med sin. 

 Frejs motion handlade om olika träningsupplägg, man skulle 

lägga till en extra dag för specialträning ex onsdag för de som 

vill utvecklas mer. Det blev mycket diskussioner som tyvärr inte 

kom fram till något avslut, ärendet lades över till styrelsen som 

kommer fortsätta till hösten med nytt medlemsmöte. 

 Bengts motion handlade om varför medlemmarnas pengar gick 

till personer som är ute och spelar tävlingar där man kan få 

tillbaka halva eller hela start avgiften om man ökar sitt snitt. 

Efter mycket diskussioner och röstning så lades denna ner och 

vi kommer fortsätta att betala ut ifall medlemmar höjer sina 

snitt på tävlingar. Gäller inte seriespel.  

Uppvaktningar  Följande uppvaktades för att fyllt jämt under hösten/våren 

22/23 

Bengt Dexe har fyllt 70 år  

Anders Carlsson har fyllt 60 år  

Håkan Svensson har fyllt 60 år  

Niklas Sjögren har fyllt 50 år 

Göran Carlsson har fyllt 50 år 

Helene Andersson har fyllt 50 år 

Sabina Svensson har fyllt 30 år 

Erika Troedsson har fyllt 30 år 

Alex Gustafsson har fyllt 20 år  

Helene och Mats tackades av ifrån styrelsen med presentkort 

på Coop  

Laganmälningar  Vi kommer anmäla följande lag till hösten, förhoppningsvis 

kommer där bli fler damlag ( i dagsläget var det endast 3st). 

Annars blir det att tänka om att ta ett 8 manna B-lag  till + 4 

manna B-lag. Styrelsen har detta under bevakning. 

1 st A-lag  

1 st F-lag  

1 st Damlag  

1 st B-lag  

1 st 4 manna B-lag 



 

Övriga frågor  UK pratade ut till alla om att inte springa runt och snacka skit. 

De tar ut lagen och har man något emot laguttagningen så ska 

man gå direkt till dem och prata. 

 Det blir minigolf vid Bosarpasjön även denna sommar, skriv i 

gästboken på Olymps hemsida om man kommer. 

 Träningen startar för nästa säsong den 24 Aug  

Mötets avslutande  Irene Nyqvist tackade alla som kommit och avslutade mötet 

 

 

………………………………………………………   ……………………………………………………..  

Helene Andersson Sekreterare   Irene Nyqvist Ordförande  

 

Justerare: 

 

 ………………………………………………..   ………………………………………………………..  

Jonas Engman   Daniel Walther 


